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Městský obvod – Statutární město Pardubice 

Městský obvod Pardubice VII – Úřad MO Pardubice VII 
 

Zápis z 9. zasedání Zastupitelstva Městského obvodu (dále jen Z MO) 
Pardubice VII, které se konalo dne 31. 1. 2024 

 
 

Jednání se uskutečnilo v zasedací místnosti Úřadu Městského obvodu Pardubice VII. 
Pozn.: v zápise jsou přítomní zasedání Z MO uvádění bez akademických titulů a hodností. 

Přítomno: 11 členů Z MO z celkového počtu 15 členů Z MO 

Omluveni: Š. Fraňková, V. Košťál, J. Tomšů, M. Hladík 
 

I 
Zpráva ověřitelů z 8. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII, jmenování 
ověřitelů zápisu z 9. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII, jmenování 

zapisovatele 
Zápis z 8. zasedání Z MO byl ověřen bez doplnění a změn. Ověřiteli zápisu 9. zasedání Z MO 

byli jmenovaní V. Čapek a A. Holická. Zapisovatelkou byla jmenována P. Žďárská, KÚ. 
 

 

II 
Volba návrhové komise 

Návrh předložil J. Rejda, starosta MO PVII. Navrženi byli M. Janeček a M. Fuchsa. 

Usnesení č.: 84/9-1/2024 
Z MO Pardubice VII schvaluje za členy návrhové komise M. Janečka a M. Fuchsu.  

- pro: 11 
- proti: 0 

- zdrž.: 0 

  
III 

Zpráva starosty Městského obvodu Pardubice VII o činnosti Rady MO 
Pardubice VII v mezidobí zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII 

- 9. 1. Tříkrálová sbírka 

- jednání s nájemcem restaurace Pod Věží v Doubravicích  

- jednání s ŘSD a SUS 

- návštěva jubilantů 

- jednání s p. Macelou, vedoucím OMI – řešení obchvatu  

Rozprava: 

R. Kalášek – dotazy na osvětlení pod mosty v Rosicích a na solární lampu na stezce Rosice – 

Semtín, odp. J. Rejda – u solární lampy jde o zkušební provoz 

- žádost o zapůjčení klíčů od OD Doubravice na dobu do předání úřadovny, odp. J. Rejda 

- silnice v Doubravicích a vybudování přechodu a ostrůvku, odp. J. Rejda  

- žádost o nahlédnutí do PD akcí MO 

- dotaz na dotace na akci Stezka od fary po svítkovský most, odp. J.Rejda 

A. Holická – dotaz na obchvat a problémy s označením průjezdu cyklistů v Trnové, odp. J. 

Rejda 

Usnesení č.: 85/9-1/2024 
Z MO Pardubice VII bere zprávu starosty na vědomí. 

- pro: 11  

- proti: 0 

- zdrž.: 0 

IV 
Vlastní program 

1. Návrh výše odměn pro členy zastupitelstev územních samosprávních celků podle 

zákona č.128/2000 Sb., o obcích v aktuálním znění 

2. Informace Pracovní komise Rady MO Pardubice VII ve věci objektu U Skalů 
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Usnesení č.: 86/9-1/2024 
Z MO Pardubice VII schvaluje program 9. jednání ZMO.  

- pro: 11 

- proti: 0 

- zdrž.: 0 
 

1. Návrh výše odměn pro členy zastupitelstev územních samosprávních celků podle 

zákona č.128/2000 Sb., o obcích v aktuálním znění 

Zpracovaly M. Kroutilová, tajemnice ÚMO a E. Zemková, pracovnice KÚ, předkládá J. Rejda, 

starosta MO Pardubice VII, FV zprávu projednal a doporučuje ke schválení. 
 

Usnesení č.: 87/9-1/2024 
Z MO Pardubice VII schvaluje návrh výše odměn pro neuvolněné členy Z MO Pardubice VII 
včetně plnění fyzickým osobám od 1. 2. 2024 dle předložené zprávy. 
      - pro: 8 

          - proti: 2 (R. Kalášek, A. Holická) 

          - zdrž:  1 (V. Čapek) 
 

2. Informace Pracovní komise Rady MO Pardubice VII ve věci objektu U Skalů 

Zpracoval a předkládá M. Janeček, místostarosta MO Pardubice VII 

Rozprava:  

Do rozpravy se zapojili M. Černík, R. Kalášek, V. Čapek, J. Rejda, M. Fuchsa 
 

Usnesení č.: 88/9-1/2024 
Z MO Pardubice VII projednalo a bere na vědomí předloženou zprávu. 
      - pro: 11 

          - proti: 0 

          - zdrž:  0 

 
 

Diskuse, různé: 

V. Čapek – navrhuje starostovi jednat s DpmP, aby MHD linka č. 906 fungovala i ve večerních 

hodinách a o víkendech, návrh podpořili všichni členové ZMO 

R. Kalášek – 24. 2. se koná v Doubravicích dětský karneval 

 

Jednání ukončeno 16:35 hodin. 

 

Zapsala P. Žďárská 
 

 
 

Zápis ověřili:  ……………………    ……………………………..                                

                              V. Čapek                                                                     A. Holická 

 

 

Starosta MO: …………………………. 

       J. Rejda 

 

 


